
 

 

 
 
 

 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 
Βουλευτής Ν.Λασιθίου 

 
Αθήνα, 26 Φεβρουαρίου 2024 

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς:    τον Υπουργό Επικρατείας, κ. Μαυρουδή (Μάκη) Βορίδη 

  τον Υπουργό Εθνικής Οικονομία και Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη 

  την Υπουργό Εσωτερικών, κ. Νίκη Κεραμέως 

  τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη 

  τον Υπουργό Ανάπτυξης, κ. Κωνσταντίνο Σκρέκα 

  τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, κ. Χρήστο Στυλιανίδη 

  την Υπουργό Τουρισμού, κα. Όλγα Κεφαλογιάννη 

 
ΘΕΜΑ: «Επιστολή της ΟΕΒΕΝΛ για Παράταση της Εκτέλεσης Κατεδαφίσεων των Αυθαίρετων 
Κατασκευών στο Παραλιακό Μέτωπο Ιεράπετρας» 
 

Κυρίες και κύριοι Υπουργοί, 

 

Σας καταθέτω, ως Αναφορά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 28/24.02.2024 Επιστολή της Ομοσπονδίας Επαγγελματιών, 

Βιοτεχνών και Εμπόρων του Νομού Λασιθίου (Ο.Ε.Β.Ε.Ν.Λ.) με θέμα την παράταση της εκτέλεσης των 

κατεδαφίσεων των αυθαίρετων κατασκευών στο παραλιακό μέτωπο της Ιεράπετρας. 

Στην επιστολή της η Ο.Ε.Β.Ε.Ν.Λ. αφού υπογραμμίζει πως δεν τάσσεται κατά του οποιουδήποτε αναπτυξιακού 

έργου που να βοηθάει την ανάπτυξη της περιοχής της Ιεράπετρας, αιτείται την άμεση παράταση της εκτέλεσης 

των κατεδαφίσεων των αυθαίρετων κατασκευών στο παραλιακό μέτωπο της Ιεράπετρας, δεδομένου ότι σε λίγο 

καιρό ξεκινάει και η νέα τουριστική σεζόν. Στο πλαίσιο αυτό  η Ο.Ε.Β.Ε.Ν.Λ. τονίζει πως η χρονική στιγμή για 

την εκτέλεση των πρωτοκόλλων κατεδάφισης είναι εντελώς ακατάλληλη, καθώς θα καταστήσει την Ιεράπετρα 

τουριστικά μη επισκέψιμη. Τέλος, ζητάει την παράταση των κατεδαφίσεων μέχρι το Νοέμβριο του 2024 και στη 

συνέχεια όλες οι διαδικασίες κατεδάφισης και ανάπλασης να έχουν ολοκληρωθεί πριν την έναρξη της τουριστικής 

περιόδου του 2025 για να μπορούν οι καταστηματάρχες να δουλέψουν. 

Παρακαλώ για τις δίκες σας ενέργειες και για την ενημέρωση μας. 

Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1335

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/2/2024



 

 

 

Η αναφέρουσα Βουλευτής 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

Βουλευτής Λασιθίου  

 
  



 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ, ΒΙΟΤΕΧΝΩΝ & ΕΜΠΟΡΩΝ ΝΟΜΟΥ ΛΑΣΙΘΙΟΥ (Ο.Ε.Β.Ε.Ν.Λ.) 

Έτος Ιδρύσεως 2004 
Οδός Ρ. Καπετανάκη 2, Άγιος Νικόλαος – Λασιθίου , Τ.Κ. – 72100 

ΤΗΛ. & ΦΑΞ: 2841022945, e-mail: oevenlas@gmail.com 

Αριθ. Πρωτ.: 28 Άγιος Νικόλαος, Σάββατο 24 Φεβρουαρίου 

2024  

Προς: 
1. Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

 
2. Κτηματική Υπηρεσία 

 
3. Αποκεντρωμένη Διοίκηση Κρήτης 

 
Κοινοπ.: 

1. Υπουργείο Εσωτερικών 
2. Υπουργείο Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

3. Ά Αντιπρόεδρο Βουλής κ. Πλακιωτάκη Ιωάννη 
4. Βουλεύτρια Νομού Λασιθίου κα Σπυριδάκη Αικατερίνη 

5. Περιφέρεια Κρήτης (υπόψη Περιφερειάρχη και Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Λασιθίου) 
6. Δήμο Ιεράπετρας 

7. Γενική Συνομοσπονδία Επαγγελματιών, Βιοτεχνών & Εμπόρων Ελλάδος 
8. Πρωτοβάθμια Σωματεία μέλη μας 

 
 
 

Θέμα: «Παράταση εκτέλεσης κατεδαφίσεων των παράνομων 

κατασκευών στο παραλιακό μέτωπο Ιεράπετρας». 

 
Κύριε Υπουργέ, κυρίες και κύριοι, θα σας παρακαλούσαµε για άλλη µία φορά, όπως 

ακριβώς είχε γίνει και σε προηγούµενη περίοδο να προβείτε στην άµεση παράταση 

εκτέλεσης των κατεδαφίσεων των παράνοµων κατασκευών στο παραλιακό µέτωπο 

Ιεράπετρας για την συγκεκριµένη περίοδο (αφού σε λίγο καιρό ξεκινάει η τουριστική 

σεζόν). Βέβαια τονίζουµε, ότι δεν είµαστε ενάντια σε οποιοδήποτε αναπτυξιακό έργο 

το οποίο βοηθάει την ανάπτυξη της 

mailto:oevenlas@gmail.com


 

περιοχής. Απλά θεωρούµε ότι η χρονική στιγµή δεν είναι η κατάλληλη και για αυτό 

ζητάµε την παράταση για την συγκεκριµένη περίοδο και οι κατεδαφίσεις να ξεκινήσουν 

τελειώνοντας η τουριστική σεζόν (δηλαδή από αρχή Νοεµβρίου 2024, ώστε πριν την 

αρχή της τουριστικής περιόδου του 2025, να µπορέσουν να ανοίξουν και να δουλέψουν 

τα καταστήµατα) προκειµένου να ολοκληρωθούν οι διαδικασίες και η αποπεράτωση 

του έργου να είναι όσο το δυνατόν πιο σύντοµη. Όπως γνωρίζετε αρχίζοντας τις 

κατεδαφίσεις αυτή τη συγκεκριµένη χρονική περίοδο, θα δηµιουργηθεί µεγάλο θέµα, 

καθώς όλη η πόλη της Ιεράπετρας θα είναι µη επισκέψιµη τουριστικά, µιας και δεν θα 

προλάβουν να αποµακρυνθούν τα µπάζα καθώς και να φτιαχτούν για να µπορέσουν να 

δουλέψουν τα καταστήµατα για την τουριστική σεζόν που ξεκινάει σε λίγο καιρό. 

Σας ευχαριστούµε εκ των 

προτέρων  

 

Με εκτίµηση 

Για το Δ.Σ. 
 

 




